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Zápisnica číslo 26 – 2007/2008 

zo zasadnutia vedenia FMFI UK dňa 29.4.2008 
 

 

Prítomní: doc. J. Boďa, prof. Masarik, doc. Pekár, prof. Kúš, Prof. Filo, prof. Povinec, 

doc. Šefránek, doc. E. Boďa, Dr. Gruska, doc. Toman, ing. Stanová, doc. Uherčíková, 

PaedDr. Sandanusová, št. Straková  

 

Ospravedlnení: doc. Ševčovič 

 

 

 

Program:  1. Agenda vedy, výskumu a zahraničných stykov  

 2. Študijná agenda  

 3. Agenda doktorandského štúdia 

 4. Agenda informačných technológií 

 5. Agenda hospodárenia a rozvoja fakulty 

 6. Personálna agenda 

 7. Rôzne 

 

 

1. Agenda vedy, výskumu a zahraničných stykov  

 

 Vedenie sa zaoberalo agendou zahraničných stykov podľa súpisky (príloha č.1). 

Prodekan informoval o priebehu zasadnutia Vedeckej rady. 

 

2. Študijná agenda 

  

 Prodekan oznámil, že v súvislosti s ubytovacími aktivitami sa študenti budú 

prihlasovať podľa nových pravidiel prostredníctvom centra informačných technológii 

RUK. Program je len v počiatočnom štádiu priprav a do 15.5. 2008 by sa mal realizovať 

na fakultách. Informácie o priemeroch známok študentov sa budú získavať z databázy 

programu ŠTUDENT. Prodekan vyjadril spokojnosť s tým, ako pracovala komisia pre 

ubytovanie po iné roky v zložení dekan, referentka študijného oddelenia a študenti Lauko 

a Mgr. Macko.  

 Vedenie sa zaoberalo riešením problému ubytovania študentov, ktorí sú 

v zahraničí z programu ERAZMUS.  

 

3. Agenda doktorandského štúdia 

 

 Prodekan informoval, že na doktorandské štúdium sa prihlásilo spolu externých 

a interných v počte – 41 študentov z toho je 37 interných.  

 Dekan konštatoval klesajúcu tendenciu záujmu o doktorandské štúdium. Vyjadril 

nutnosť prijatia takých opatrení, aby sme tento trend zastavili.  
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4. Agenda informačných technológií 

 

 Dr. Gruska informoval o vzniku centrálneho (celoštátneho) registra publikačnej 

činnosti, z čoho vyplývajú nové povinnosti Knižničného a edičného centra, zvlášť čo sa 

týka súvislosti s pracovnoprávnym vzťahom a výškou úväzku pracovníkov. 

 Oznámil, že naďalej komunikuje s Úradom pre ochranu osobných údajov 

o zverejnení študentskej ankety na webovej stránke fakulty. 

 

5. Agenda hospodárenia a rozvoja fakulty 

 

 Prodekan oznámil, že plánované zakúpenie traktora na kosenie a zimnú údržbu je 

reálnejšie z dôvodu prechodného zníženia cien. Cena traktora sa teraz pohybuje vo výške 

700 000 tis. Sk aj s DPH. Po celkovej analýze nákladov (za predchádzajúce obdobie) na 

kosenie trávy a zimnú údržbu sa zistilo, že návratnosť investície je cca do 2 rokov. 

Prodekan upozornil na fakt, že ponuka znížených cien traktorov je platná iba do konca 

mája a je potrebné urýchlene rozhodnúť. Z týchto dôvodov oslovil predsedu 

Akademického senátu, aby sa vyjadril k uvedenej ponuke. Predseda Akademického 

senátu doc. Toman súhlasil so zakúpením traktora.  

 Prodekan informoval, že v dohľadnom čase zasadne ekonomická komisia 

Akademického senátu.  

 Tajomníčka informovala, že boli na RUK zaslané doklady požadované 

audítorskou firmou. Dňa 24.4.2008 firma vykonala fyzicky na fakulte kontrolu účtovných 

dokladov.  

 

6. Personálna agenda 

 

 Vedenie sa zaoberalo personálnou agendou podľa súpisky (príloha č.2). 

 

 

7. Rôzne 

 

 Študentská vedecká aktivita v akademickom roku 2007/2008 vyvrcholila 

študentskou vedeckou konferenciou dňa 25.4.2008. Celkovo sa jej zúčastnilo 52 

študentov. Na návrh porôt udelí dekan fakulty 19 tim účastníkom „Cenu dekana FMFI“ 

a 32 účastníkom titul „Laureát ŠVK 2008“. „Cenu literárneho fondu“ navrhli poroty 

udeliť 5 účastníkom. Do celoslovenského kola ŠVOČ postúpi 15 študentov z matematiky 

a informatiky a 16 študentov z fyziky. Dekan fakulty vyslovil poďakovanie doc. Boďovi 

za každoročné organizovanie ŠVOČ-ky a tiež všetkým učiteľom fakulty, ktorí prispeli 

k jej úspešnému priebehu. Dnes sa bude konať slávnostné odovzdávanie diplomov 

všetkým účastníkom ŠVOČ-ky. 

 Dekan predložil žiadosť vedúceho KTFDF, a troch garantov študijných odborov 

vo fyzike o finančnú podporu cca 350 000 Sk pri zabezpečení predmetu Praktika 1. 

Dekan žiadosť postúpil prodekanovi pre hospodárenie a rozvoj prof. Kúšovi. 

 Z dôvodu požiaru na katedre vedúci KTVŠ požiadal o zakúpenie 5 počítačov.  

 Prodekan Masarik požiadal o dotáciu celoštátneho kola ŠVOČ vo fyzike 

z prostriedkov fakulty vo výške 50 000 Sk.  
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 Dekan informoval, že organizačný výbor - vedenie FMFI, KTVŠ, Športový klub 

matematikov, fyzikov a informatikov a ZO Odborového zväzu pracovníkov školstva 

a vedy FMFI UK organizuje športový deň dekana dňa 21.5.2008 v Senci pod názvom 

„Pohár dekana.“ V súvislosti s tým dekan oslovil vedúcich sekcii o zabezpečenie 15 

členných družstiev.  

 Prof. Povinec upozornil na zlé ozvučenie posluchárne F1 pretože pri prednáškach 

Excelentnej univerzity vznikajú rezonancie zvuku. O riešenie problému dekan požiada 

vedúceho prevádzky doc. Pavlíka. Prof. Povinec požiadal o nainštalovanie data 

projektora do seminárnej miestnosti dekanátu F1/326. 

  

 

Zapísala: Anna Macková Schválil: J. Boďa 

 

 

Prílohy: 

 

Príloha č. 1 - Súpiska agendy zahraničných stykov 

Príloha č. 2 - Súpiska personálnej agendy 


